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Ledenvergadering 
Op 6 juni hadden we onze ledenvergadering in de kantine van de voetbalvereniging Oeken. Er was een zeer 
goede opkomst met ruim 40 leden. De belangrijkste punten die werden besproken zijn: 
 
Gesprek met de Wijkagent Gerben Schuppers 
De wijkagent Gerben Schuppers geeft uitleg over de werkwijze van de wijkagent. In de regio werken 3 
medewerkers en zij hebben gezamenlijk 7 dagen in de week dienst. Hij meldt dat het steunpunt in Eerbeek is 
gesloten. Hij stelt dat in het verleden de communicatie met de burger te wensen overliet. Hij wil dan ook graag 
contactpersoon zijn tussen de burger en de gemeente. Verder stelt hij dat hij relatief nieuw is in de wijk. Na 
deze uitleg volgen er vragen van leden. 

- Is het mogelijk de verschillende buurtapps te combineren met een politie app? Het nummer van de 
politie whatsapp is 06-1220706. 

- De wijkagent is weinig zichtbaar in het buitengebied. Personeelsgebrek speelt hier een rol. 
- Cameratoezicht in de wijk. Over dit onderwerp is veel discussie. Er is weinig concreets over te melden. 
- Wat gebeurt er met aangiften. De wijkagent is zich nog aan het inwerken. 
- Is er aandacht voor diefstal. Die aandacht is er en de wijkagent roept eenieder op verdachte zaken te 

melden. Dan gaat het vooral om zaken als drugs en drugslabs. Urgente melding kunnen via 112, 
minder urgente meldingen via telefoonnummer 0900-8840. 

- Er wordt gevraagd of er mogelijkheden zijn van voorlichting over criminaliteit in de wijk naar het 
voorbeeld zoals gegeven in Leuvenheim. Dit kan door de Wijkraad georganiseerd worden. 

- Is er bekend wat er speelt in de wijk als het gaat over diefstal, hard rijden, lawaaioverlast. Er zijn 
steeds meer evenementen bij verenigingen met daarbij behorende overlast. Daarbij wordt gewezen 
op alcoholgebruik met name van minderjarigen en gebruik in het verkeer. 

Bij een aantal vragen was geen direct antwoord mogelijk. De wijkagent sprak de goede bedoelingen van zijn 
organisatie uit en zegde zijn medewerking toe. 
 
Zonnepanelen 
In het najaar van 2023 of het voorjaar van 2024 zal er een evaluatie komen van de eerste tender zonneparken.  
Dit zal voorafgaan aan de realisatie van de tweede tender. De Wijkraad heeft zich via een enquête onder zijn 
leden en via een kleine commissie gebogen over criteria en deze op papier gezet. Deze zijn vervolgens naar de 
diverse politieke partijen gestuurd. De Wijkraad zal in een vroeg stadium geïnformeerd worden over eventuele 
initiatiefnemers om snel met hen in contact te kunnen komen.  
Een lid vraagt: er was veel kritiek op de gemeente over de rol van de gemeente in het proces van realisatie van 
zonneparken. Hans de Geest merkt op dat de gemeente hiervan geleerd heeft en zijn communicatie met 
betrokken burgers zal aanpassen. 
 
Woningbouw 
Binnen de gemeente Brummen zal er woningbouw plaats vinden. De gemeente heeft een voorkeursrecht 
genomen op een aantal stukken grond binnen de gemeente. Er is onrust over wat en hoeveel er gebouwd gaat 
worden. Voor de wijk OVB is van belang woningbouw binnen de wijk en op de locatie Hazenberg. Er zijn echter 
nog geen concrete plannen. Hans de Geest legt uit dat het voorkeursrecht op aankoop grond bedoeld is om 
speculanten voor te zijn. Dit zegt nog niets over eventuele plannen voor gebruik van de grond. De rol van de 
Wijkraad is in deze afwachtend terwijl zij ervan uitgaat tijdig op de hoogte te worden gebracht van eventuele 
plannen van de gemeente. Zo gauw de plannen bekend zijn zullen deze worden gedeeld met de leden. 
 
Er wordt een voorstel gedaan een bijeenkomst te organiseren door de Wijkraad waar gemeente en leden 
kunnen praten over woningbouw en de eventuele consequenties voor de bewoners in de wijk. De bewoners 
hebben zorg over bv. toenemend verkeer in de wijk. De Wijkraad neemt dit voorstel over en zal daar na de 
zomer op terugkomen. 
 
 
Veluwonen en schuurwoningen in Oeken 



In Oeken is er het plan een 12-tal schuurwoningen te realiseren. De Wijkraad is hierover door "Veluwonen" 
geïnformeerd. Er is grond aan de Buurtweg beschikbaar." Ze hebben ons uitgenodigd ter informatie over de 
eerste opzet. Na de ledenvergadering is er een zeer goed bezochte bijeenkomst gehouden in de Vroolijke Frans 
waar ze meer uitleg hebben gegeven over de opzet met tekeningen en foto’s en goed geluisterd hebben naar 
opmerkingen en ideeën van de aanwezigen. Paula en Marga van de Wijkraad zijn hier een aantal uren 
aanwezig geweest. Er is nog veel onduidelijk waar men op terug gaat komen. Wordt vervolgd, mogelijk met een 
bijeenkomst met de buurtbewoners.  
 

Overige punten 

• Controle van de administratie volgt nog door kascommissie.  

• Vanuit de vergadering kwam de suggestie de verhalen over Oeken en omstreken weer op te pakken.  

• Er wordt gevraagd of er op slecht overzichtelijke punten de berm gemaaid kan worden. Problemen 
hierover kunnen gemeld worden via Fixi. 

• De vergadering wordt gesloten onder dankzegging voor de grote belangstelling en de Wijkraad biedt 
eenieder een drankje aan. 

 

Gesprekken over met bewoners aan de Buurtweg te Oeken door gemeente De gemeente wil de 

participatie van de bewoners versterken door “gebiedsgericht te gaan werken”. De gemeente is namelijk 
benieuwd wat er leeft onder inwoners in een gebied. Zij willen kijken wat we in dat gebied misschien nog 
(meer) kunnen doen, zodat mensen daar goed kunnen leven. Voor het gebiedsgericht werken hebben zij 
locaties gezocht waar de komende tijd een ontwikkeling plaatsvindt; dat kan zijn door de gemeente of door 
een andere partij. Daar willen ze oefenen met deze nieuwe manier van werken.  
 
Omdat er plannen zijn voor woningbouw door Woningcorporatie Veluwonen heeft de gemeente besloten de 
bewoners aan de Buurtweg te interviewen. Deze gesprekken, die inmiddels hebben plaatsgevonden, gaan niet 
alleen over de nieuwbouw maar zijn breder, waardoor alle onderwerpen over de leefbaarheid aan de 
Buurtweg aan de orde kunnen komen. De Wijkraad is nieuwgierig naar de uitkomsten van de gesprekken. 
Indien wenselijk of noodzakelijk zal de Wijkraad hier natuurlijk zijn voordeel mee doen. 
 

 

Bijeenkomst leden / bewoners 
over 

Uitbreidingsplan L.R. Beijnenlaan-Hazenberg en de Oude Eerbeekseweg-Hammelerweg. 
 

Maandag 2 oktober 19.30 uur 
 

in 
 

Zaal: de Vinkenweide bij Stichting Welzijn Brummen Plein 5  
 

Graaf van Limburg Stirumplein 5, Brummen 
 

 
 

Zwerfvuil ophalen  
 

Zaterdag 7 oktober 
 

Vanaf 10.00 uur starten we evenals de vorige keer op 3 plekken, te weten: bij tuincentrum de Wilgenhof, de 
school in Oeken en de Vroolijke Frans. Rond 12.00 uur sluiten we af met een kopje koffie en een kopje soep 
bij de Vroolijke Frans. Aanmelden via: info@wijkraadoekenvoorstondenbroek.nl 

 

Houd onze wijk schoon. Dus doe mee! 
 

 
Met groet, namens de Wijkraad Oeken-Voorstonden-Broek, 
Jan Braakman, Voorzitter 
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